
Protokół Nr XV/15/15

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 27 października 2015 roku w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 września 2015 roku.

3. Wybory ławników:

- przedstawienie opinii Zespołu opiniującego kandydatów do pełnienia funkcji ławników;

- powołanie Komisji Skrutacyjnej;

- przyjęcie regulaminu wyboru ławników na kadencję 2016 – 2019;

- przeprowadzenie głosowania i ogłoszenie wyników wyborów;

- podjęcie uchwał w sprawie:

a) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Sandomierzu, IV Wydział Pracy na kadencję 

2016 – 2019 – projekt nr 144/15;

b) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Staszowie na kadencję 2016 – 2019 – projekt 

nr 145/15.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu  –
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projekt nr 147/15,

b) dotacji przedmiotowej na 2015 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie –

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 153/15,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i  Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr

151/15,

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027

– projekt nr 152/15,

e) zmiany Uchwały Nr V/21/15 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 29 stycznia 2015 roku

wraz z Uchwałą Nr VII/41/15 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 10 marca 2015 roku

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Świętokrzyskiemu – projekt nr

148/15,

f) przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

Strefy „A” w Grzybowie – projekt nr 149/15,

g) przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

Strefy „B” i „C” w Grzybowie – projekt nr 150/15,

h) wystąpienia  do  Ministra  Administracji  i  Cyfryzacji  za  pośrednictwem  Wojewody

Świętokrzyskiego  o  zniesienie  urzędowych  nazw  miejscowości  Łazienki,  Piekło

i Dąbrówka – projekt nr 146/15,

i) wyrażenia  zgody na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  ustnego  przetargu

nieograniczonego – projekt nr 142/15,

j) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej – projekt nr 143/15.

        5.   Interpelacje radnych.

  6.   Wolne wnioski i zapytania w tym:

  - informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 18 sierpnia 

2015 roku do 22 października 2015 roku.

7.  Zamknięcie obrad sesji.

Radni  nie  zgłosili  uwag  do  porządku  obrad  i  zatwierdzili  go  jednogłośnie  (obecnych  było

19 radnych).

Ad. 2

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  29  września  2015  roku   i  przyjęli

go  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych).

Ad 3.

Pan  Dariusz  Kubalski  –  Przewodniczący  Zespołu  Opiniującego  kandydatów  do  pełnienia
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funkcji  ławników  na  kadencję  2016  –  2019  zapoznał  zgromadzonych  z  opinią  Zespołu

o  zgłoszonych  kandydatach  na  ławników  m.  in.  w  zakresie  spełniania  przez  nich  wymogów

określonych w ustawie – Prawo o ustroju sądów powszechnych (w załączeniu do protokołu).

Następnie  członkowie  Rady  Miejskiej  przystąpili  do  powołania  Komisji  Skrutacyjnej  do

przeprowadzenia wyboru ławników sądowych.

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur do przedmiotowej Komisji.

Pan Dariusz Kubalski zaproponował do składu Komisji radnego Dominika Rożka.

Pan Roman Lasota zgłosił kandydaturę radnego Jacka Piwowarskiego.

Radna Beata Gajek – Dyl wystosowała kandydaturę radnego Jacka Maruszewskiego. 

Wyżej zaproponowani radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji.

Z uwagi na fakt, iż nie było innych zgłoszeń lista kandydatów do Komisji Skrutacyjnej została

zamknięta.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie przyjęcie składu Komisji w w/w składzie.

Rada  Miejska  jednogłośnie  przyjęła  skład  osobowy Komisji  Skrutacyjnej,  która  przystąpiła  do

ukonstytuowania się.

W czasie  ukonstytuowania  się  Komisji  Skrutacyjnej  głos  zabrał  Burmistrz  Miasta  i  Gminy

Staszów  Leszek  Kopeć,  który  poinformował  zgromadzonych,  iż  Miasto  i  Gmina  Staszów

przystąpiła do opracowywania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej, który stanie się strategicznym

dokumentem  określającym  kierunki  działań  zmierzających  do  osiągnięcia celów  pakietu

klimatyczno-energetycznego.  Nadmienił,  iż  plan  gospodarki  niskoemisyjnej  pozwoli  podnieść

szanse  naszej  gminy  na  uzyskanie  dofinansowania  ze  środków  krajowych  i  europejskich  na

realizację  inwestycji  związanych  z  termomodernizacją  budynków  użyteczności  publicznej  czy

dofinansowania  montażu  kolektorów  słonecznych  i  ogniw  fotowoltaicznych  dla  budynków

mieszkalnych.  Dodał,  iż  pierwszym elementem tego  procesu  jest  inwentaryzacja  źródeł  ciepła,

emisji gazów cieplarnianych i zużycia energii w budynkach znajdujących się w obrębie Gminy,

która  zostaje  przeprowadzana  przy  pomocy  ankiet  wypełnianych  przez  mieszkańców  gminy.

Zwrócił sie z prośbą do sołtysów obecnych na sesji o wsparcie ankieterów, którzy  przeprowadzają

badania w sołectwach i pomoc w sprawnym umożliwieniu ich wypełnienia. 

Następnie Pan Dominik Rożek przedstawił ukonstytuowany skład Komisji Skrutacyjnej:

- Dominik Rożek – przewodniczący;

- Jacek Piwowarski – członek;

- Jacek Maruszewski – członek 

oraz  zapoznał  z  regulaminem głosowania  w  wyborach  ławników  do  sądów  powszechnych  na

kadencję 2016 – 2019 (regulamin w załączeniu do protokołu).  
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Radny Jerzy Kozioł odniósł się do zapisów § 7 pkt 3 przedmiotowego regulaminu i odczytał jego

treść  „Kart  całkowicie  przedartych  Komisja  Skrutacyjna  nie  bierze  pod  uwagę”.  Radny

zasugerował, iż jego zdaniem karty całkowicie przedarte należy uznać za głos nieważny, nie zaś nie

brać  pod  uwagę  przy  dokonywaniu  obliczeń.  Następnie  poprosił  Sekretarza  Miasta  i  Gminy

Staszów Sławomira Mikulę o odniesienie się  i zajęcia stanowiska w przedstawionej kwestii.

Pan  Sławomir Mikula  –  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Staszów  wyjaśnił  radnemu,  iż  zgodnie

z zapisami ustawy Kodeks wyborczy, kart całkowicie przedartych nie bierze się pod uwagę przy

ustalaniu  wyników  głosowania.  Zaznaczył,  iż  zastosowany  zapis,  jest  jak  najbardziej  zgody

z obowiązującymi przepisami w tym zakresie, zaś zaliczenie głosu jako nieważny nie następuje

z wyżej zaproponowanego powodu. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji nad regulaminem głosowania w wyborach ławników w związku

z czym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przedmiotowy regulamin, który

został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 20 radnych).

Następnie  Komisja  Skrutacyjna  przystąpiła  do  wyczytywania  kolejno  nazwisk  radnych  oraz

wręczania radnym kart do głosowania do wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Sandomierzu

do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.

Radni przystąpili do wyboru ławników zgodnie z przyjętym regulaminem. 

Po dokonaniu wyboru wyczytani  radni  podchodzili  kolejno do urny,  umieszczając w niej  karty

z oddanymi głosami. 

Komisja  Skrutacyjna  przystąpiła  do  wyjęcia  z  urny  kart  do  głosowania  i  ustalenia  wyników

głosowania.

Pan Dominik Rożek odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej na okoliczność  wyboru ławników do

Sądu Rejonowego w Sandomierzu, IV Wydział Pracy na kadencję 2016 – 2019 (protokół wyboru

stanowi załącznik do Uchwały w tej sprawie).

Rada Miejska w głosowaniu tajnym spośród 1 kandydata na ławnika wybrała 1 osobę.

Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  odczytał  imię i  nazwisko wybranej  osoby, podając liczbę

głosów jaką uzyskał.

Następnie przystąpiono do wyczytywania kolejno nazwisk radnych, wręczania kart do głosowania

do wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Staszowie.

Radni przystąpili do wyboru ławników zgodnie z przyjętym regulaminem. 

Po dokonaniu wyboru wyczytani  radni  podchodzili  kolejno do urny,  umieszczając w niej  karty

z oddanymi głosami. 

Komisja  Skrutacyjna  przystąpiła  do  wyjęcia  z  urny  kart  do  głosowania  i  ustalenia  wyników

głosowania.
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Pan  Dominik  Rożek zapoznał  z  protokołem  Komisji  Skrutacyjnej  na  okoliczność   wyboru

ławników do Sądu Rejonowego w Staszowie (protokół wyboru stanowi załącznik do Uchwały w tej

sprawie).

Rada Miejska w głosowaniu tajnym spośród 4 kandydatów na ławników wybrała 3 osoby.

Przewodniczący Komisji odczytał imiona i nazwiska wybranych osób, podając liczbę głosów jaką

uzyskali.

Ad. 3 a

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Sandomierzu, IV Wydział Pracy na kadencję

2016 – 2019 – projekt nr 144/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XV/135/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b

Pan  Sławomir  Mikula przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  ławników  do  Sądu

Rejonowego w Staszowie na kadencję 2016 – 2019 – projekt nr 145/15.

Nie podjęto dyskusji.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XV/136/15 

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 a

Pani  Dorota  Lipińska  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Planowania  Przestrzennego

i Pozyskiwania Środków Finansowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia przez

Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 147/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XV/137/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie dotacji przedmiotowej na 2015 roku dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie-
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samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 153/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 12 głosach za i  3 głosach wstrzymujących się (obecnych było 15 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr XV/138/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani Joanna Pokora zapoznała z projektem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr 151/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XV/139/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani  Joanna  Pokora  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 – projekt nr 152/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XV/140/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani Dorota Lipińska  odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/21/15 Rady

Miejskiej w Staszowie z dnia 29 stycznia 2015 roku wraz z Uchwałą Nr VII/41/15 Rady Miejskiej

w Staszowie z dnia 10 marca 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu

Świętokrzyskiemu – projekt nr 148/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XV/141/15

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 f

Pani Dorota Lipińska  zapoznała z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia

Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  Strefy  „A”  w  Grzybowie  –  projekt  nr

149/15.

Po zapoznaniu z projektem o zabranie głosu poprosił radny Jerzy Kozioł.

Radny Jerzy Kozioł odniósł się do przedstawianego projektu uchwały i stwierdził, iż radni wiążą

duże nadzieje związane z tworzącą się strefą gospodarczą w Grzybowie, która przyczyni się do

wzrostu gospodarczego naszego regionu i  poprawy życia lokalnej  społeczności.  Radny poprosił

Burmistrza Miasta i  Gminy Staszów Leszka Kopcia o przedstawienie,  na jakim etapie są prace

związane z uruchomieniem Strefy „A” oraz o przybliżenie terminu wejścia w teren ewentualnych

inwestorów. 

Odnosząc  się  do  powyższego  zapytania  radnego  Jerzego  Kozioła  Burmistrz  Miasta  i  Gminy

Staszów  Leszek  Kopeć  poinformował,  iż  zainteresowanie  przedsiębiorców  inwestowaniem  na

terenie tworzonych Stref w Grzybowie jest znaczące. Obecnie zakończyły się procedury związane

z przeprowadzeniem postępowania związanego z przekwalifikowaniem gruntów. Po uregulowaniu

kwestii formalnych Gmina Staszów w połowie listopada bieżącego roku przedłoży dokumenty do

Ministerstwa,  które  umożliwiają  włączenie  terenu  do  Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej

Starachowice.  Ponadto  poinformował,  iż  kolejne  działania   będą  dotyczyć  przeprowadzenia

procedur  związanych  ze  sprzedażą  bądź  dzierżawą  przedmiotowych  gruntów,  co  umożliwi

inwestorom rozpoczęcie kroków formalno – prawnych umożliwiających rozpoczęcie działalności

na terenie Strefy „A”. 

Radny Bonifacy Wojciechowski zapytał Burmistrza, kiedy przewiduje uruchomienie miejsc pracy

na terenie strefy.

Pan Leszek Kopeć odnosząc się do pytania radnego Wojciechowskiego stwierdził, iż na powyższe

nie  jest  możliwe  udzielenie  jednoznacznej  odpowiedzi  z  podaniem  terminu  uruchomienia

pierwszych miejsc pracy z uwagi na złożoność procedur.

Nie podjęto dalszej dyskusji nad projektem uchwały.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XV/142/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

Pani  Dorota  Lipińska  przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Stefy „B” i „C” w Grzybowie – projekt nr

150/15.
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Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XV/143/15

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 h

Pani  Maria  Malczyk  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa zapoznała  z  projektem uchwały  w sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Administracji

i  Cyfryzacji  za  pośrednictwem  Wojewody  Świętokrzyskiego  o  zniesienie  urzędowych  nazw

miejscowości Łazienki, Piekło i Dąbrówka – projekt nr 146/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XV/144/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 i

Pani  Maria  Malczyk  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości gruntowej w drodze ustnego przetargu nieograniczonego – projekt nr 142/15.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XV/145/15

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 j

Pani Maria Malczyk zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie

służebności gruntowej – projekt nr 143/15.

Nie zgłoszono uwag.

Nie podjęto dyskusji.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XV/146/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

Radni nie zgłosili interpelacji.
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Ad. 6

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć

przedłożył  Wysokiej  Radzie  informację  z  działalności  za  okres  od  18  sierpnia  2015  roku  do

22 października 2015 roku (informacja w załączeniu do protokołu).

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  udzielił  głosu  radnej  Ewie  Markiewicz,  która

skierowała zapytanie do Burmistrza, czy planuje się ustawienie koszy na odpady na terenie Osiedla

„Na Stoku” w Staszowie.  Ponadto zapytała,  czy istnieje możliwość udekorowania oświetleniem

w  okresie  zbliżających  się  świąt  jednego  z  drzewek  w  parku  im.  A.  Bienia  obok  dyskontu

Biedronka.  Radna  podziękowała  również  Kierownikowi  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej

i  Ochrony  Środowiska  Jarosławowi  Glibowskiemu  za  interwencję  w  sprawie  uzupełnienia

oświetlenia na terenie w/w parku.

Burmistrz Leszek Kopeć odniósł się do pytania radnej Ewy Markiewicz w kwestii montażu koszy

na  odpady na  terenie  Osiedla  „Na  Stoku”  i  odpowiedział,  iż  w  obecnym roku  zadanie  to  nie

zostanie zrealizowane, jednak wniosek zostanie wpisany do realizacji w przyszłorocznym budżecie.

W  zakresie  udekorowania  lampkami  świątecznymi  jednego  z  drzewek  usytuowanych  obok

dyskontu  „Biedronka”  na  terenie  Osiedla  „Północ”  wyjaśnił,  iż  raczej  nie  uda  się  wykonać

oświetlenia z uwagi na warunki techniczne, jednak kwestia ta zostanie przeanalizowana. 

O zabranie  głosu  poprosił  radny  Jerzy  Kozioł,  który  zwrócił  się  do  Przewodniczącego  Rady

Miejskiej Ireneusza Kwiecjasza w imieniu grupy radnych z prośbą o nieorganizowanie posiedzenia

połączonych Komisji i sesji Rady Miejskiej w jednym dniu, tak jak ma to miejsce obecnie, z uwagi

na  problematykę  rozpatrywanych  projektów  uchwał  i  potrzebę  czasowego  przeanalizowania

projektów.  Powtórzył  więc,  iż  wnioskuje  do  Przewodniczącego  Rady o  zwoływanie  posiedzeń

połączonych Komisji i sesji Rady Miejskiej w różnych terminach. Zaznaczył raz jeszcze, iż jest to

prośba grupy radnych, nie zaś jego indywidualny wniosek.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej odnosząc  się  do  powyższego  wniosku przypomniał,  iż  także

z uwagi na głosy radnych zostało zwołane posiedzenie Komisji i sesji w jednym dniu, co obecnie

radni zgłaszają za niewłaściwe. Dodał, iż weźmie pod uwagę wniosek zgłoszony przez radnego

Jerzego Kozioła przy organizacji kolejnych posiedzeń Rady Miejskiej. 

Radna  Ewa  Markiewicz korzystając  z  obecności  Prezesa  Przedsiębiorstwa  Gospodarki

Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Staszowie  Stanisława  Batóga  skierowała  zapytanie  w  kwestii

segregacji  odpadów  komunalnych.  Radna  Markiewicz  zapytała  Prezesa,  jak  widzi  rozwiązanie

problemu segregacji dużych rozmiarów kartonów papierowych, które po złożeniu nie mieszczą się

do pojemników przeznaczonych do segregacji. Poprosiła o stanowisko w poruszonej kwestii.

Pan  Stanisław  Batóg  –  Prezes  PGKiM  Staszów  odnosząc  się  do  powyższego  zapytania
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odpowiedział radnej, iż przeanalizuje zgłoszony problem i udzieli odpowiedzi na piśmie.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kubalski odczytał pismo Pani Jadwigi

Szyszki, która złożyła podziękowała osobom uczestniczącym w pogrzebie jej małżonka. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 7

Pan Ireneusz Kwiecjasz podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1430 do godz. 1645

 Przewodniczący
                                                                                               Rady Miejskiej w Staszowie           
                                                                                          
                                                                                                  ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

Protokołowała:
  
 A. Janicka                                                                                   
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